



Best Albums of the Decade

The best cds of the decade to listen to!
From pop punk bands to pop solo artist!

Design Catalog by Abigail Cross
Publication Design 1
Graphic & Web Design
John Abbott College
Fall 2017



Best Band Albums:

DNA

Band: Little Mix



DNA was Little Mix's first album. It was released on November 19, 2012. This album is a very pop and R&B, but it also has dance-pop, pop rock and hip hop to some of the songs. The theme for all songs are empowerment, relationships and heartbreaks

L'ADN était le premier album de Little Mix. Il a été diffusé le 19 novembre 2012. Cet album est très pop et R & B, mais il a également dance-pop, pop rock et hip hop à certaines des chansons. Le thème de toutes les chansons est l'autonomisation, les relations et les déchirements.

Price: \$7.99

2

Memories... Do Not Open

Band: The Chainsmokers



Memories...Do Not Open was the third album of The Chainsmokers. It was released on April 7, 2017. Its pop and electronic vibes makes a lot of their songs feel of what the lyrics are describing.

Memories ... Do not Open était le troisième album de The Chainsmokers. Il a été publié le 7 avril 2017. C'est la pop et les ondes électroniques qui font que beaucoup de leurs chansons ressent de ce que les paroles décrivent.

Price: \$9.99

3

Riot!

Band: Paramore



Riot! is the second album of Paramore. It was released on June 12, 2007. Their songs on Riot! all sound amazing because each song has their own back story, but the rhythm is connecting with both the lyrics and the purpose of the song, also Paramore will use the genres of Alternative rock, power punk, emo pop and power pop.

Émeute! est le deuxième album de Paramore. Il a été publié le 12 juin 2007. Leurs chansons sur Riot! Tout son exceptionnel, car chaque chanson a sa propre histoire, mais le rythme se connecte à la fois avec les paroles et le but de la chanson, et Paramore utilisera les genres de Rock alternatif, Power Punk, Emo Pop et Power Pop.

Price: \$9.99

4

Taking One for the Team

Band: Simple Plan



Taking One for the Team is Simple Plan's fifth album. It was released on February 19, 2016. Simple Plan is a band that is from Canada. Using the flow of pop punk, many of their songs are unique and funky to dance to such as their song "I Don't Wanna Go to Bed" featuring Nelly.

Prendre un pour l'équipe est le cinquième album de Simple Plan. Il a été publié le 19 février 2016. Simple Plan est un groupe qui provient du Canada. En utilisant le flux de pop punk, beaucoup de leurs chansons sont uniques et funyantes pour danser, comme leur chanson "I Do not Wanna Go to Bed" avec Nelly.

Price: \$9.99

5

Best Solo Artist Albums:

Confident

Artist: Demi Lovato



Confident is Demi Lovato's fifth album. It was released on October 16, 2015. This album is far most the powerful and emotional album out all of Lovato's albums.

Confiant est le cinquième album de Demi Lovato. Il a été publié le 16 octobre 2015. Cet album est loin le plus puissant et album émotionnel de tous les albums d'Lovato.

Price: \$7.99

6

Listen

Artist: David Guetta



Listen is David Guetta's sixth album. It was released on November 21, 2014. It has many of different genres collaborations such as R&B, pop, alternative rock, and pop. This album is unique by having songs with different vibes by using the different genre collaborations.

Écoutez le sixième album de David Guetta. Il a été publié le 21 novembre 2014. Il a beaucoup de genres différents des collaborations telles que R & B, pop, rock alternatif et pop. Cet album est unique en ayant des chansons avec des variantes différentes en utilisant les différentes collaborations de genre.

Price: \$7.99

7

The 20/20 Experience (Deluxe Version)

Artist: Justin Timberlake



The 20/20 Experience is the third album of Justin Timberlake. It was released on March 15, 2013. The theme of all the songs are about romance and sex with also having a combination of old souls music with neo soul styles.

L'expérience 20/20 est le troisième album de Justin Timberlake. Il a été publié le 15 mars 2013. Le thème de toutes les chansons concerne le romantisme et le sexe, tout en combinant une musique d'âmes anciennes avec des styles d'âme néo-soul

Price: \$6.99

8

25

Artist: Adele



25 is the third album of Adele. It was released on November 20th, 2015. This album has many songs that are inspiring to the heart such as the song "Hello".

25 est le troisième album d'Adele. Il a été publié le 20 novembre 2015. Cet album possède de nombreuses chansons qui inspirent le cœur, comme la chanson, "Bonjour".

Price: \$10.99

9



to order your holiday mini books contact
Abigail Cross
abigail.cross@johnabbott.qc.ca

References:
Apple Itunes Store
Wikipedia

